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§ 1  
Mötets öppnande 

Robert Harris öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 2  
Justering av dagens protokoll 

Lena Palmberg utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

§ 3  
Godkännande av föredragningslista 

Föredragningslistan godkänns.  

§ 4  
Anmälan av föregående protokoll 

Protokoll från sammanträde 2025-01-30 

För § 14 Budget KFU utfall 2024 är det fel siffra på överskottet. Resultatet för 
verksamhetsåret 2024 blev ett överskott på 2 457 tkr.  

Med denna korrigering av § 14 godkänns protokollet och läggs till handlingarna.  

§ 5  
Anmälan av 

a) Protokoll från sammanträde i fakultetsnämnden (FN) 2025-01-28 

b) Protokoll från sammanträde i kommittén för forskning (KF) 2025-02-06 

c) Protokoll från sammanträde i kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå 
(KU) 2025-01-27 

d) Delrapportering 2025, Forskarskolor Lärare inom hälso-och sjukvårdsutbildningar. 
Mälardalsområdets forskarskola i vårdvetenskap (MoF-V). Rapportering till 
Vetenskapsrådet 

Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 

§ 6  
Anmälan av ordförandebeslut 

2025:2 Anvisningar för bedömning av KID-ansökningar, dnr 2-686/2025 

2025:3 Uppdatering av ansökningsformulär för KID-medel utifrån reviderade 
bedömningskriterier 

Ordförandebesluten läggs till handlingarna.  

§ 7  
Återkoppling från studentkåren 

Fredrika Hellgren informerar om pågående aktuella diskussioner vid doktorandsektionen.  

§ 8  
Revidering av riktlinjer för KI:s tematiska forskarutbildningsprogram 

Dnr 1-52/2025 

Anna-Karin Welmer informerar om bakgrund och syfte med revideringarna av riktlinjerna.  
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Kommittén för utbildning på forskarnivå beslutar 

att fastställa de reviderade riktlinjerna för KI:s tematiska forskarutbildningsprogram, och 

att förklara paragrafen omedelbart justerad.  

§ 9  
Finansieringsplan kliniska doktorander 

Erika Franzén informerar i ärendet. Som en del i arbetet med att förbättra förutsättningarna 
för kliniska doktorander att få tid för sina forskarstudier har en grupp inom kommittén tagit 
fram ett förslag på en särskild finansieringsplan för kliniska doktorander. Syftet är att 
tydliggöra verksamhetschefernas ansvar, och att det tydligare framgår hur tid för 
forskarstudier planeras. Ett utkast på mall för finansieringsplanen presenteras. Diskussion 
följer. Ett par förslag på ändringar i mallen framförs. Förslaget kommer att diskuteras med 
studierektorerna och ett par andra forum innan ett förslag till beslut formuleras inför 
kommande möte i kommittén. 

§ 10  
Artificiell intelligens (AI) och halvtidskontroll 

Ingeborg van der Ploeg informerar i ärendet. Ett förslag att införa reflektion och diskussion 
avseende generativ artificiell intelligens (AI) i skrivprocessen i samband med 
halvtidskontrollen presenteras. Diskussion följer. Kommittén ställer sig positiv till att införa 
en deklaration i halvtidsrapporten med motsvarande skrivning som i avhandlingsmallen, 
samt att användande av AI ska ingå i den diskussion doktorand och handledare ska ha inför 
halvtidskontrollen. Ett förslag till beslut kommer att utarbetas och tas upp vid kommande 
sammanträde.  

§ 11  
Framtida forskarskolor vid KI 

Robert Harris informerar i ärendet. Diskussion följer avseende framtid och möjliga vägar för 
forskarskolor vid KI framöver.  

§ 12  
Budget KFU 2026 

Robert Harris informerar i ärendet. Diskussion följer avseende förslag på aktiviteter som 
kommittén önskar göra 2026.  

§ 13  
Pedagogiska ambassadörer 2024, återrapportering 

Gabrielle Paulsson-Berne, informerar om andra omgången av projektet pedagogiska 
ambassadörer. Därefter informerar Nicolas Ruffin om ett av de pedagogiska 
utvecklingsprojekten. Om det blir en tredje omgång föreslås att projektet koordineras med 
kursen i kursdesign. Diskussion följer. Kommittén anser att det skulle vara värdefullt för fler 
att kunna ta del av rapport och de enskilda pedagogiska ambassadörernas lärdomar och 
erfarenheter.  

§ 14  
Forskarhandledarutbildning, återrapportering  
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Gabrielle Paulsson-Berne och Maura Heverin informerar om forskarhandledarutbildningen 
för verksamhetsåret 2023 och 2024. Söktrycket till grundkursen är högt, men alla sökande 
som planerar att bli huvudhandledare i närtid har kunnat erbjudas plats. Diskussion följer.  

§ 15  
Principer för urval bland sökande till forskarhandledarutbildning 

Gabrielle Paulsson-Berne informerar i ärendet. En uppdatering av antagningsprocessen är 
önskvärd, främst på grund av ett ökande söktryck och en ökande trend att juniora forskare 
söker grundkursen för säkerhets skull. Kursledningen har därför implementerat några nya 
klargörande frågor i ansökningsformuläret för grundkursen för att kunna göra en bättre 
prioritering av sökande. Diskussion följer. Kommittén anser att de nya frågorna är bra att 
börja med. Vidare anser kommittén att det är bra om även bihandledare går utbildningen 
men förstår svårigheten i att kunna erbjuda så många platser som det skulle innebära.  

§ 16  
Forskarhandledarutbildning, generell diskussion 

Diskussion med Gabrielle Paulsson-Berne, Maura Heverin och Juha Nieminen avseende 
utvecklingsområden. Webbkursen föreslås uppdateras med ett avsnitt om AI (webbkursen 
uppdateras varje sommar). Utveckling av utbildning inom konflikthantering diskuteras där 
kursledningen föreslår att de ser över hur de kan göra ett paket som framför allt läggs inom 
ramen för den pedagogiska kursen.  

§ 17  
Information från ordförande om aktuella frågor 

Ingen information denna gång.  

 

§ 18  
Övriga frågor 

Inga övriga frågor.  

 

 

 

Vid protokollet 

Margareta Stark 

Justeras Justeras 

Robert Harris Lena Palmberg 
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